
Bestyrelsesmøde 8. maj 2023 
 

På mødet deltog følgende: 

Charlotte Baagø Madsen, Hanne Holm Lautrup, Jerome Bolvig Cazal, Mads Hartmann Nielsen 

og Finn Nørregaard 

Referent: 

Finn Nørregaard 

 

Dagsorden 
 Uge 18 

 Generel god ide, ideer til hvordan vi kan trimme ”Uge 18” 

Vi snakkede om at flytte aflevering til uge 17, så vi holder os indenfor træner 

kontrakten. 

For nye trænere kan vi så holde i uge 18. 

Spørgeskema til trænerne hvordan vi kan gøre det bedre til næste år. 

Mads laver et oplæg og sender oplægget til bestyrelsen. 

 

Sæsonafslutning 

Vi havde en rigtig fin sæsonafslutning, og fik kun gode tilbage meldinger. Til 

næste år vil vi af prøve at holde sæsonafslutning en fredag (26. april). Så vi kan 

få senior afdelingen med, de har så mulighed for efter foreningens afslutning at 

feste videre. 

 

Træningstider 

I juni måned sendes et spørgeskema ud til trænerne, om de er tilfreds med de 

træningstider der er nu. Ellers må de indbyrdes tilrettet træningstider. 

Finn laver et skriv til trænerne, inden udsendelse sendes det til bestyrelsen for 

godkendelse. 

Ungtræner 

Forsætter hvor de er nu, indtil sommerferien. Charlotte er ansvarlig for 

Ungtrænerne og kommer med et oplæg, til eventuelle skift af Ungtræner til andet 

hold.  

 

 U8 

 I øjeblikket træner de sammen med U6/7, men vi mangler 1 træner til U8 



Vi skal have en samtale med Frederik U6/7 træner, om han vil gøre os den 

tjeneste at træne dem indtil sommerferien. 

Der skal holdes forældre møde på U8, som bestyrelsen afholder, Charlotte & 

Hanne faciliterer dette. 

Vi skal opfordre Frederik U6/7 til at holde et forældremøde, der skal findes 1 

ekstra træner når Frederik ikke kan være der. 

Charlotte & Hanne tager kontakten til Frederik. 

 

U19D 

Finn laver oplæg til træner kontrakt til Michael Taskov på drenges vegne. Finn 

prøver at kontakte Kristina Vasiljevic, for at hører om hun kunne være 

interesseret. 

Jerome tager fat i Dan som spiller på Herre 2 

Indtil der findes en træner, er forslaget til drengene at de selv træner. 

Finn orienterer U19D. 

 

Dame1 

Der er sendt forslag til Dame 1 som der ikke er svaret på endnu, der sendes en 

rykker. 

Indtil videre har Dame 1 selvtræning. 

Finn orienterer Dame1. 

 

Tumlinge 

Vi har 2 forældre som har nøgle og for nu er det ikke et krav at bestyrelsen finder 

trænere. 

 

U4/5 

I lørdags blev der delt en seddel ud til alle forældre, at bestyrelsen har behov for 

hjælp. 

Hanne sender ”skrivet” så det kan blive vedhæftet referatet. 

For øjeblikket kan Mads Hartmann ikke finde tiden til at tage U4/5 hver gang. Så 

vi kan desværre ikke skrive kontrakt med Mads på nuværende tidspunkt. 

 

AG CUP 2023 

Vi har flere tilmeldte hold, desværre er flere af vores hold også kommet på 

venteliste. Vi oplever i øjeblikket at mange klubber tilmelder lige så snart 



invitationen fra et stævne bliver sendte ud. Derfor skal vi være meget hurtige i 

fremtiden, situationen har ændret sig efter Covid-19. 

 

Næste bestyrelsesmøde 

Mandag den 12. juni kl. 18.30 

 

Til næste bestyrelsesmøde 

Hvilke efterårs stævner deltager foreningen i 

Opstarts og jule stævner 

 

 

Første bestyrelsesmøde efter sommerferien 

Mandag 14. august 

 

 


